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Abstract (en)
[origin: WO9219030A1] The invention relates to a device for the production of defined ionised gases or ionisation products. To provide such a
device in which the production of harmful by-products is minimised, it is proposed that the device have the following features: a tubular hollow
electrode connectable to the gas supply line as an external electrode (3); at least one internal electrode (6) which affects the entire hollow space of
the external electrode (3) in the region of its arrangement; a potential difference at the internal electrode (6) and the external electrode (3) of 2 to 3
kV, whereby a potential difference of 1 kV at the most is possible between the internal and external electrodes; and a gas flow rate of under 100 ml/
min/mm?2.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif pour la production de gaz ionisés définis ou de produits d'ionisation. Pour créer un tel dispositif, qui permet
simultanément de réduire au minimum la production de produits secondaires nocifs, il est proposé de donner au dispositif les caractéristiques
suivantes: une électrode creuse tubulaire faisant fonction d'électrode extérieure (3) et pouvant être raccordée à une conduite d'arrivée de gaz; au
moins une électrode intérieure (6) qui, à l'emplacement où elle est disposée, influence la totalité de l'espace creux de l'électrode extérieure (3); une
différence de potentiel de 2 à 3 kV au niveau de l'électrode intérieure (6) et de l'électrode extérieure (3), une différence de potentiel maximum de 1
kV étant possible entre l'électrode intérieure et l'électrode extérieure; et une vitesse d'écoulement des gaz inférieure à 100 ml/min/mm2.
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